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نایب رییس مجلس: 

مجلس موافق رتبه بندی معلمان است
نایب رییس مجلس ش�ورای اسلامی در پاسخ 
ب�ه تذک�ر آیین نام�ه ای نماینده صومعه س�را 
در م�ورد رتبه بن�دی معلمان، گف�ت: رییس و 
نمایندگان مجلس ب�ا رتبه بندی معلمان موافق 

هستند.
به گ��زارش خبرنگار سیاس��ی ایرنا، »س��ید کاظم 
دلخوش اباتری« در نشس��ت علنی مجلس ش��ورای 
اس��امی، در تذکر آیین نامه داخل��ی مجلس، گفت: حدود یکصد نف��ر از نمایندگان برای در 
دس��تور قرار گرفتن موضوع رتبه بندی درخواس��تی را امضا کردند و لازم است این مساله در 

دستور کار جلسه علنی قرار گیرد.
نماینده صومعه س��را افزود: موضوع دیگر بحث افزایش هزینه برق مصرفی مش��ترکان است 
که مردم با آن درگیر هس��تند و  تا ۶ برابر افزایش  و مش��کات زیادی برای مردم ایجاد کرده 

است.
عضو هیات رییس��ه کمیسیون قضایی و حقوقی مجلس ادامه داد: کمیسیون های نظارتی و 
کمیس��یون مربوطه این موضوع را در دستور کار قرار دهد و از وزیر و مسوولان پیگیری علت 

هزینه تحمیل شده به مردم شود.
علی نیکزاد ثمرین که ریاس��ت جلس��ه علنی را برعهده داشت، در پاسخ به این تذکر گفت: 
رییس مجلس و نمایندگان با موضوع رتبه بندی معلمان موافق هستند، همچنین امروز عصر 
در چارچوب جلس��ات کمیسیون ها، کمیس��یون انرژی موضوع افزایش هزینه برق را پیگیری 

خواهد کرد.
همچنین در این نشس��ت »س��یدمحمدرضا میرتاج الدینی« در تذکر ش��فاهی خود ضمن 
محکوم کردن اقدام تروریستی داعش در مسجد قندوز افغانستان، گفت: الهام علی اف با پهپاد 
رژیم صهیونیستی عکس یادگاری می گیرد در حالی که ناوگان جمهوری اسامی با اقتدار در 

آسمان منطقه حضور دارد.
نماینده مردم تبریز افزود:  اقدام  علی اف در شأن رییس جمهوری یک کشور اسامی نیست 
و بداند رژیم صهیونیستی دشمن اسام و مایه اختاف میان کشورهای اسامی و این کار مایه 
ننگ اس��ت در حالی که جمهوری اس��امی ۴۰ سال گذشته برادری خود را با کشور همسایه 

خود یعنی آذربایجان اثبات کرده است برخی رفتارها از سوی این کشور پذیرفتنی نیست.

نماینده مردم لردگان:

تدوین استراتژی جدی برای حمایت از پول ملی 
ضرورت دارد

نماین�ده مردم لردگان با بیان اینکه نوس�انات بازار ارز بر ل�وازم مایحتاج عمومی 
مردم س�ایه انداخته، گفت: برخورد فوری با کانون های فس�اد و تدوین اس�تراتژی 

جدی برای حمایت از پول ملی از ضرورت های مهم کشور است.
به گزارش خبرنگار سیاسی ایرنا، »حسین بامیری« در نشست علنی مجلس شورای اسامی 
در نطق میان دس��تور خود با  اش��اره به مش��کات موجود معیشتی در کش��ور،  گفت: امروز 
س��فره های مردم ش��اهد پر کشیدن گوش��ت، مرغ، لبنیات و تخم مرغ اس��ت، جناب رییس 
جمه��وری، هر طرحی برای مدیریت گرانی کالاهای اساس��ی دارد به ش��کل فوری و ضربتی 

ارائه کند.
نماینده مردم لردگان و خانمیرزا )استان چهارمحال و بختیاری( در مجلس شورای اسامی 
در ادامه خطاب به وزیر اقتصاد، عنوان کرد: نوس��انات بازار ارز سایه بر لوازم مایحتاج عمومی 
مردم انداخته، با روند کاهشی قیمت ها در ابتدای شکل گیری دولت، بارقه های امید را شاهد 
و نظ��اره گر بودیم ام��ا با ورود دلالان و مافیای زر و زور، قیمت های س��یر صعودی پیدا کرد 
که انتظار ما برخورد فوری با کانون های فس��اد و تدوین استراتژی جدی برای حمایت از پول 

ملی است.
بامیری افزود: از دولتمردان و به ویژه کمیس��یون آموزش و تحقیقات مجلس می خواهم که 
نس��بت به تعیین تکلیف و تبدیل وضعیت، رتبه بندی معلمان، نیروهای شرکتی و قراردادی، 
پیمان��کاری و خرید خدمات آموزش��ی و امث��ال آنها را با رویکرد امنیت ش��غلی، هم دولت و 
هم س��ازمان امور استخدامی کش��ور و همه موسس��ات عمومی دولتی و غیردولتی و به ویژه 
کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس، جزو اصول ماحظات خود قرار داده تا بارقه های امید 

را متوجه این قشر عظیم از نیروها کنند.
وی با اشاره به نرخ بیکاری  در حوزه انتخابیه خود گفت: نرخ بیکاری در استان چهارمحال 
و بختیاری به ویژه شهرس��تان های لردگان و خانمیرزا بیداد می کند؛ تا کی قرار است صدای 
تظلم خواهی جوانان جویای کار در لردگان ش��نیده شود. اطراف شهرستان لردگان را آب های 
روان و رودخانه های خروش��ان و چاه های نفت احاطه کرده است اما وزارتخانه های مرتبط از 
جمله  نیرو، جهاد کشاورزی و نفت، تعاون و کار و رفاه اجتماعی هیچ برنامه جامعی با رویکرد 

ساماندهی نرخ بیکاری تاکنون در دستورکار خود قرار نداده اند.
عضو کمیسیون داخلی کشور و شوراها،  اضافه کرد:  نرخ بیکاری در شهرستان های لردگان 
و خانمیرزا معادل ۲۹.۲۴ درصد است، تنها راه برون رفت نرخ بیکاری طرح احداث پالایشگاه 
نفت در لردگان و همچنین بهره مندی از چاه های نفت منطقه است. از رییس جمهور و وزیر 

نفت می خواهم دستورات لازم را با رویکرد رفع موانع صادر کنند.

رییس جمهوری، مس�وولیت و مدیریت اصلی 
تنظیم بازار را برعهده معاون اول خود دانست و 
گفت: س�تاد تنظیم بازار باید زیر نظر او فعال تر 

و عملیاتی تر شود.
به گ��زارش ایرنا از پایگاه اطلاع رس��انی ریاس��ت 
جمهوری، آیت الله س��ید ابراهیم رییس��ی در جلسه 
س��تاد هماهنگی اقتص��ادی دولت با اش��اره به لزوم 
فروش دارایی ه��ای مازاد دول��ت در چارچوب قانون 
بودجه،  گفت: وزارت اقتصاد و دارایی وظیفه دارد این 

موضوع را با جدیت پیگیری کند.
رییس جمهوری اصلاح نظام مالیاتی و شناس��ایی 

مودی��ان جدید مالیاتی را ضروری دانس��ت و بر لزوم 
کنت��رل و کاهش هزینه ه��ای دولت با مش��ارکت و 

اهتمام دستگاه ها و بخش های مختلف تاکید کرد.
وی همچنین خواس��تار نظارت ج��دی و عملیاتی 
بان��ک مرکزی بر هم��ه بانک ها از جمل��ه بانک های 
خصوصی شد و گفت: هدایت نقدینگی از فعالیت های 
غیرمولد به فعالیت های تولیدی و ساماندهی نقدینگی 
با استفاده از نظرات کارشناسان اقتصادی از مهم ترین 
وظایف بانک مرکزی است. در جلسه ستاد هماهنگی 
اقتص��ادی دولت، نظرات و دیدگاه ه��ای اعضا درباره 

تنظیم بازار کالاهای اساسی مطرح و بررسی شد.

رییس سازمان انرژی اتمی گفت: نامه ها و گفت 
وگوهای خود را ب�ا آژانس محرمانه نکنیم چون 
وقتی به نامه آژانس پاس�خ محرمانه می دهیم و 

منتشر نمی شود، دشمنان جوسازی می کنند.
به گزارش خبرنگار سیاس��ی ایرنا، محمد اس��امی 
در گفت وگویی خاطرنش��ان ک��رد: فعالیت های صلح 
آمیز هس��ته ای با منع گسترش س��اح های هسته ای 
جزو مواردی اس��ت که تعهد مش��ترک کشورها است 
و در قال��ب ضوابط و مقررات آژانس بین المللی انرژی 
هس��ته ای برقرار شده اس��ت و دولت ها به آن متعهد 
هس��تند مانن��د مجلس کش��ور ما در قب��ل و پس از 
انقاب، مصوباتی درباره معاه��دات بین المللی دارد و 

همه مکلف به رعایت این ضوابط هسته ای هستند.
رییس سازمان انرژی اتمی افزود: اما نکته برجسته 
ای ک��ه در آن وج��ود دارد ریش��ه در ع��دم تمایل و 
ممانعت اس��تکبار از رس��یدن کش��ور به فناوری های 
پیشرفته اس��ت یعنی اس��اس دعوا این است که این 
پیش��رفت ها تحت بیرق جمهوری اس��امی و انقاب 
اس��امی اتفاق می افت��د یعنی آنها وظایف روش��ن و 
واضحی را که در قانون و اساسنامه آژانس نوشته شده 
در حدود این ۴۷ س��ال برای ایران اج��را نکرده اند و 
ی��ا اگر اجرا کرده اند خیلی ضعیف، به ندرت و بس��یار 
گزینشی بوده اس��ت. اسامی بیان کرد: نکته کلیدی 
این اس��ت که اکنون راس هرم قدرت، دس��تیابی به 
فناوری های پیشرفته است و فناوری هسته ای از نظر 
نقش��ی که در رفاه عمومی، اقتصاد و س��امت جامعه 
دارد، یکی از تعیین کننده ترین ها و تسهیل گر و شتاب 

دهنده پیشرفت در سایر زمینه ها است.
وی یادآور ش��د: این نکته کلیدی است که برای ما 
ممنوعه شده اس��ت. برای تحصیل دانشجویان ایرانی 
در این رشته ها محدودیت و ممانعت ایجاد می کنند و  
هم حوزه های فضایی، هس��ته ای، آی تی و در همان 
م��دار تکنولوژی های »نان��و« و »بیو« ج��زو مواردی 
هس��تند که س��طح اعای قدرت تعریف شده است و 

آن  ق��درت علمی و فناوری اس��ت. این قدرت زاییده 
قدرت اقتصادی و نظامی اس��ت که می تواند پیشرفت 
را تس��هیل کند و پش��توانه آن ش��ود ک��ه جلوه های 

قدرت ساز ملت ها است.
اسامی خاطرنشان کرد: اما استکبار جهانی در آنجا 
چنبره زده اس��ت و به هیچ وجه عاقمند نیس��ت در 
کش��وری مانند ایران، ای��ن فرصت ها به وجود بیاید و 
نیروهای برجس��ته علمی و جوانان کشورمان، فرصت 
ش��غلی داشته باش��ند که در این محدوده بی انتها که 
تکنولوژی های نوین است فعالیت کنند بنابراین عرصه 
را هر روز تنگ تر می کنند. رییس سازمان انرژی اتمی 
عنوان کرد: من این اساسنامه را همراه خودم آورده ام 
که یک نکته کلیدی در اساسنامه آژانس وجود دارد و 
عبارتی که اینجا نوشته شده بسیار تعیین کننده است 
ک��ه عین متن را برایتان می خوانم. در این اساس��نامه 
نوش��ته شده اس��ت که آژانس باید کش��ورها را برای 
استفاده انرژی صلح آمیز هسته ای تشویق و پشتیبانی 
کند. وی ادامه داد: این صراحت اساسنامه آژانس است 
که این تکلیف را دارد و ما متاسفانه به دلایل متعددی 
از جمله اینکه آنها برتری را از آن خودش��ان می دانند 
و محیط و علم و فناوری را انحصاری خودش��ان کرده 
اند تا با آن قدرت طلبی انجام دهند این سخت گیری ها 
را برای ما انجام داده و اعمال کردند و س��عی کرده اند 
ب��ه این ش��یوه زمان را ب��رای مدت طولان��ی کنند و 

هزینه های ما را سنگین تر کنند.

نماینده مردم نطنز در مجلس شورای اسلامی 
گفت: افزایش سرسام آور قیمت زمین و مسکن 
باعث ایج�اد معضلات زیادی ش�ده، دولت باید 
هرچه س�ریعتر نس�بت به رفع موان�ع و تحویل 

مسکن ارزان قیمت اقدام کند.
ب��ه گ��زارش خبرنگار سیاس��ی ایرن��ا، »رحمت اله 
فیروزی« در نشست علنی مجلس شورای اسامی در 
نطق میان دستور خود گفت: از سیاست های کلی نظام 
در موضوع جمهوری آذربایجان تش��کر می کنم. رهبر 
انقاب اس��امی درباره مقول��ه امنیت فرمودند تامین 
امنیت با تکیه بر دیگران توهم اس��ت و کسانی که به 

این توهم دچارند، سیلی آن را به خواهند خورد.
نماین��ده م��ردم نطنز خاطرنش��ان ک��رد: دخالت 
مس��تقیم یا غیرمس��تقیم بیگانگان در امنیت، جنگ 
و صلح هرکش��وری فاجعه مصیبت باری است. امنیت 
واردات��ی ی��ا خریدنی یا برون زا نیس��ت. امنیت خلق 
ش��دنی اس��ت که از طریق اتکا به مردم و نگاه درون 
زا و حل مش��کات کش��ور، مردم و ارتباط مناسب با 

همسایه های خوشنام صورت می گیرد.
فی��روزی با تاکید بر لزوم همکاری ارکان نظام برای 
عبور از مش��کات اقتصادی، گفت: قریب به ۱۵ ماه از 
آغاز فعالیت رسمی مجلس یازدهم و نزدیک به دو ماه 
از آغاز دولت مردمی سیزدهم گذشته است، مجلسی 
که رهبر انقاب آن را قوی ترین و انقابی ترین مجلس 
و دولت��ی ک��ه معظم ل��ه آن را دول��ت مردمی تعبیر 

کردن��د. عضو مجم��ع نمایندگان اس��تان اصفهان در 
مجلس یازدهم خاطرنش��ان کرد: امروز ما در شرایط 
سخت جنگ اقتصادی هس��تیم می طلبد همه ارکان 
نظ��ام مجلس و دولت پرتاش انقابی و جهادی برای 
حل مشکات مردم قدم بردارند. ایمان راسخ دارم که 
عبور از این روزهای سخت با استعانت از خدای منان، 
دعای خیر امام زمان)عج( و رهنمودهای مدبرانه امام 
خامنه ای؛ همراهی، صب��وری و مقاومت و تاب آوری 

مردم امکان پذیر خواهد بود.
وی افزود: در کنار بسیاری از دستاوردها و خدماتی 
که نظام  و انقاب به مردم ارایه داده اند، تداوم برخی 
مش��کات و مسایل از جمله معیش��ت مردم، بیکاری 
و مس��کن، گرانی های افسارگسیخته موجب دلسردی 
و یاس عده ای در داخل و س��وء اس��تفاده معاندین و 
بدخواهان نظام ش��ده اس��ت که این مهم تاش های 
جدی در رفع نگرانی ه��ای ولی نعمتان انقاب را می 

طلبد.
عضو کمیس��یون عمران مجلس شورای اسامی با 
اش��اره به مشکات کارآفرینان کش��ور گفت: یکی از 
مشکات جدی در زمینه کارآفرینی و اشتغال، به رغم 
تاکیدات رهبر انقاب در راستای رفع موانع تولید روند 
اداری طولانی و موانع جدی برای هرگونه کسب و کار 
اس��ت. امروز هر جوان و هر کارآفرین برای راه اندازی 
کسب و کار خود، باید وقت و انرژی زیادی را در راهرو 

ادارات برای کسب مجوزها بگذارد.
وی خطرنش��ان کرد: مدیران همه باید تس��هیل گر 
باش��ند، چرا امروز بس��یاری از کارآفرینان و صاحبان 
مشاغل از وضع موجود بسیار گله مندند. شایسته است 
که ه��م مجلس و هم دولت در ی��ک تصمیم انقابی 
شرایط راه اندازی هرگونه کسب و کار را برای جوانان 
و مشاغل خُرد و کارگاهی تسهیل کنند. موضوع امنیت 
س��رمایه گذاری، فرار مغزها و فرار سرمایه ها که امروز 
بعضا شنیده می شوند نیز مواردی است که حاکمیت و 

دولت باید به آن توجه لازم را مبذول کنند.

رییس سازمان انرژی اتمی:

 نامه ها و گفت وگوها با آژانس را محرمانه نکنیم
نماینده مردم نطنز:

تحویل مسکن ارزان قیمت به جوانان در دستور کار قرار گیرد

 ستاد تنظیم بازار عملیاتی تر شود
رییسجمهور:

هفتاد و هفتمین نشست شورای گفتگوی 
دولت و بخش خصوصی آذربایجان شرقی با 
حضور مدیران دستگاه های اجرایی، قضایی 
و فع�الان اقتص�ادی اس�تان در مح�ل اتاق 

بازرگانی تبریز برگزار گردید.
بررسی مسائل و مشکلات ناشی از افزایش بهای 
گاز صنایع و تبعات ناش��ی از آن، بررس��ی تبعات 
حذف ماده ۱۱ دستورالعمل نحوه واگذاری اموال 
مازاد موسس��ات اعتب��اری و ارائه راه��کار قانونی 
جهت برگرداندن واحدهای تملیک ش��ده توسط 
بانک ها به صاحبان قبلی از جمله موارد مهم این 

نشست بود.
از نکات جالب توجه این نشست، ارتباط اعضای 
ش��ورای گفتگو به صورت ویدئو کنفرانس با اتاق 
بازرگانی س��ایر اس��تانها از جمله کرمان بود که با 
همفکری و مش��ورت روس��ای اتاقهای حاضر در 

ارتباط آنلاین همراه گردید.
همچنین استاندار فعلی آذربایجان شرقی که در 
دو جلس��ه اخیر ش��ورای گفتگوی دولت و بخش 
خصوصی از انتخاب قریب الوقوع اس��تاندار جدید 
خبر داده و آخرین حضور خود در سِ��مت ریاست 
شورا را اعلام کرده بود، نشست اخیر را به صورت 
قطعی نقطه پایانی خود دانس��ت و گفت: به طور 
حتم از ماه آینده، اس��تاندار جدید حضور خواهد 

یافت!
  تولیدکنندگان بخش خصوصی هیچگاه 

افراد خیانت پیشه ای برای کشور نبوده اند
استاندار آذربایجان شرقی در این نشست گفت: 
با ارس��ال پیشنهادات جمع بندی شده به شورای 
گفتگوی مرک��ز و طرح در آن ش��ورا، موضوع به 
گوش دولت و مجلس رسیده و در این راستا چاره 

اندیشی شود.
محمدرضا پورمحمدی با قدردانی از تلاش های 
دبیرخانه ش��ورای گفتگوی آذربایجان ش��رقی در 
بررسی کارشناسی مباحث مطرح شده افزود: طی 
س��الهای ۹۸ و ۹۹ حداقل ۱۰۰ واحد تولیدی که 
تعطیل ش��ده بودند به چرخه تولید بازگشتند و با 
توجه به مصوبه ش��ورای گفتگو، بانک ها مگر در 
موارد ضروری علیه واحدهای تولیدی عمل نکرده 

و آنها را تحت فشار قرار نداده اند.
وی با قدردانی از تلاش های تمام فعالان بخش 

خصوصی و تولیدکنندگان کش��ور و استان ادامه 
داد: کس��انی که در س��ال های بع��د از انقلاب در 
کش��ور مانده و با تمام تلاش خود، در پی افزایش 
تولی��د و حمایت از بخش صنعت و تولید بوده اند 
جز در موارد استثنایی، هیچگاه افراد خیانت پیشه 
ای برای کشور نبوده و در عوض، تمام تلاش خود 

را برای اعتلای کشور به کار گرفته اند.
اس��تاندار آذربایجان ش��رقی اضافه ک��رد: روند 
برخی واگذاری های واحدهای صنعتی در کش��ور 
و در اس��تان، گاه مشکل داشته و واگذارشونده ها 
اهلیت لازم را نداشته و به این ترتیب کارخانه ای 
که برند یک ش��هر و حتی کشور بوده، به تعطیلی 

کشیده شده بود!
وی، اقتص��اد آذربایجان ش��رقی را اقتصادی بر 
مبنای بخش خصوصی دانست و یادآور شد: البته 
در این مدت همکاری خوبی بین مسئولان دولتی 
و فعالان بخش خصوصی اس��تان شکل گرفت که 
کاه��ش نرخ بیکاری، افزایش صادرات و همچنین 
ب��الا رفتن تعداد پروانه های بهره برداری از جمله 

نتایج این همکاری بوده است.
  حدود ۸۵ درصد اموال تملیکی واحدهای 

تولیدی استان نزد بانکها غیرفعال هستند
رئی��س انجمن ف��ولاد آذربایجان ش��رقی نیز با 
اشاره به اینکه روبرو شدن با افزایش ۳۰ درصدی 
تعرفه گاز مصرف��ی واحدهای تولیدی از عدم کار 
کارشناس��ی نش��ات می گیرد گفت: در حالی که 
ه��ر متر مکع��ب گاز واحدهای تولیدی در س��ال 
۹۸ ح��دود ۱۳۳ تومان بود اکنون به ۹۴۸ تومان 

رسیده است.
کریم رحیمی افزود: پرداخت بهای گاز مصرفی 
ب��ا این نرخ ب��رای واحدهای تولی��دی آذربایجان 
شرقی دشوار است در حالی که می توانستند ۲۰ 
درصد افزایش را اعم��ال نمایند که بازهم از عدم 

مشورت با بخش خصوصی حکایت دارد.
وی با ذک��ر این نکته که انجمن فولاد اس��تان 
مکاتبات��ی در خص��وص تعرفه ان��رژی انجام داده 
اما به نتیجه نرس��یده است تاکید کرد: واحدهای 
فولادی بیش��ترین بخش حوزه صنعت آذربایجان 
را ب��ه خود اختصاص داده اس��ت و اگر روند فعلی 
تداوم یابد در نیمس��ال دوم سال جاری با افزایش 

قیمت تمام شده کالاها مواجه خواهیم شد.

اس��تاندار آذربایجان ش��رقی نیز در این لحظه 
گفت: آزادسازی قیمت ها باید به صورت تدریجی 
باشد وگرنه افزایش ۳۰۰ درصدی تعرفه بهای گاز 
مصرفی واحدهای صنعتی به هیچوجه قابل قبول 

نیست.
محمدرض��ا پورمحمدی افزود: م��ردم به عنوان 
مص��رف کنن��ده نهای��ی از افزای��ش قیمت های 
غیرمتع��ارف متض��رر گردی��ده و ق��درت خرید 
را از دس��ت خواهن��د داد ک��ه بای��د از نظ��رات 
ب��ه  کام��ل  به��ره  کارشناس��ی  پیش��نهادات   و 

عمل آید.
همچنین در بخش��ی از این نشس��ت، دادستان 

عمومی تبریز خطاب به بانکها می گفت: بانکها باید 
طوری عمل کنند که بدون به تعطیلی کش��اندن 
واحدهای تولیدی بدهکار، با اذِن به تداوم فعالیت 
ه��ای آنها از محل درآمد کارخانجات و کارگاه ها، 

بدهی های خود را وصول کنند.
در این لحظه نیز عادل غلامی - رئیس کمیسیون 
هماهنگی بانکهای آذربایجان ش��رقی تاکید کرد: 
حدود ۸۵ درصد اموال تملیکی واحدهای تولیدی 
اس��تان نزد بانکها غیرفعال بوده و در اختیار خود 

واحدهای تولیدی می باشد!
  آزادسازی تعرفه حامل های انرژی سبب 

افزایش قیمت تمام شده کالاها می گردد

رئیس اتاق بازرگانی تبریز نیز در این نشست با 
اشاره به افزایش تعرفه سوخت و گاز صنایع گفت: 
افزایش هزینه حامل های انرژی موجب بالا رفتن 
هزینه ه��ای تولید می ش��ود در حالی که قدرت 
خری��د مردم بالا نرفته و به این ترتیب مردم دچار 

مشکلاتی خواهند شد!
یون��س ژائله ادامه داد: افزایش هزینه ها، قیمت 
تمام ش��ده کالا را بالا ب��رده و مصرف کننده باید 
هزین��ه نهایی را پرداخ��ت کند که همین موضوع 

سبب افُت در بازار و رکود اقتصادی خواهد شد.
وی افزود: اگر قرار بر آزادسازی نرخ حامل های 
انرژی و هزینه سوخت است، باید منابع حاصل از 
آزادسازی در راستای افزایش یارانه های پرداختی 
ب��ه م��ردم هزینه ش��ود در حالی ک��ه یارانه های 

پرداختی به مردم، همان مبلغ ناچیز قبلی است!
ژائله در خصوص تبعات حذف ماده ۱۱ دس��تور 
العمل نح��وه واگذاری اموال مازاد موسس��ه های 
اعتب��اری ه��م گفت: در این راس��تا م��ی توان به 
تجارب کشورهای موفقی همچون آلمان و یا دیگر 
کش��ورها اشاره داش��ت که گروهی از متخصصان 
اع��م از نخبگان اقتصادی و مس��ئولان دولتی در 
منطقه خود، تش��کیل کارگروهی داده و اقدام به 

تصمیم گیری هایی در این زمینه می کنند.
وی س��پس بر لزوم اتخاذ راهکارهایی برای رفع 
مشکل واحدهای تولیدی و فعالان بخش خصوصی 
در زمین��ه اجرای قانون جدید چک مصوبه س��ال 
۹۷ تاکید کرد و ارسال جمع بندی این موضوع به 
شورای گفتگوی مرکز در راستای اتخاذ تصمیمی 

درست را ضروری دانست.
  تملک واحدها توس�ط بانک ها در اغلب 

موارد نتیجه مناسبی دربر نداشته است
دادس��تان عموم��ی و انقلاب مرک��ز آذربایجان 
 ش��رقی نیز در این جلسه با اشاره به تبعات حذف 
ماده ۱۱ دس��تورالعمل نحوه واگذاری اموال مازاد 
موسس��ه های اعتباری گفت: باید اذعان داش��ته 
باش��یم که بانک ها یا بنگاه داری بلد نیس��تند و 
ی��ا نمی خواهند خود را درگیر این نوع موضوعات 

کنند!
بابک محبوب علیلو ادامه داد: تملک واحدها در 
غالب موارد نتیجه خوبی حتی برای خود بانک ها 
در برنداش��ته و با اقدامات انجام ش��ده، واحدهای 

صنعت��ی و تولیدی به تعطیلی کش��یده و هزاران 
نفر بیکار شده اند!

وی اف��زود: انتظار داریم پیش��نهادی از س��وی 
ش��ورای گفتگ��وی آذربایج��ان ش��رقی مبنی بر 
بازنگری اساس��ی در قانون مربوطه انجام ش��ده و 
بین بدهکاری شخص حقیقی با بدهکاری شخص 
حقوق��ی یعنی واحدهای تولی��دی، تفکیکی قائل 

شوند.
علیل��و اضافه کرد: در خص��وص بحث وثیقه که 
برای یک ش��خص حقیقی مطرح است نمی توان 
آن را به شخص حقوقی بسط داد و باید از ابزارها 
و ضمانت های دیگری در راستای وصول مطالبات 

بانک ها استفاده کرد.
وی با بی��ان اینکه بانک می تواند اجازه فعالیت 
واحد تولیدی و صنعتی را حتی بعد از تملک بدهد 
یادآور ش��د: در این زمینه بانک می تواند از محل 
درآمد آن واحد به میزانی که از سوی قانون گذار 
مش��خص ش��ده، بدهی خود را وصول کند که به 
ای��ن ترتیب هم می تواند در دراز مدت به مطالبه 
خود برس��د و هم هزینه اضافی از بابت نگهداری 
واحدهای تملک ش��ده هزینه نم��ی کند و زمینه 

اشتغال هزاران جوان را هم از بین نمی برد.
علیل��و تاکید کرد: باید در قانون بازنگری ش��ده 
و بین اش��خاص بدهکار حقیقی و حقوقی تفکیک 
به عمل آید زیرا برای اشخاص حقیقی باید ارفاق 
قائل ش��د تا از ابزارهای لازم جهت وصول بدهی 

های بانکی استفاده گردد.

رئیس اتاق بازرگانی 
تبریز:

افزایش هزینه ها، 
قیمت تمام شده کالا 
را بالا برده و مصرف 

کننده باید هزینه نهایی 
را پرداخت کند که 

سبب افُت در بازار و 
 رکود اقتصادی

خواهد شد!

آزادسازینرخحاملهایانرژی
صاحبانصنایعرانگرانکرد

»عصرآزادی«ازنشستشورایگفتگویدولت
وبخشخصوصیآذربایجانشرقیگزارشمیدهد؛
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نماینده مردم شبس�تر در مجلس شورای اسلامی گفت: آنچه در شمال غرب کشور 
در جریان اس�ت به نفع مردم منطقه نیست، کشورهایی از این جریان سود می برند 

که چشم دیدن امنیت منطقه را ندارند.
به گزارش خبرنگار سیاس��ی ایرنا، »جعفر راس��تی« در نشست علنی مجلس شورای اسامی در 
نطق میان دس��تور خود با محکوم کردن اقدام تروریستی در افغانستان گفت: از حکومت مستقر 
می خواهم هر چه س��ریعتر به این اوضاع آشفته سامان داده و عامان این فاجعه را دستگیر و به 
مجازات برسانند. نماینده مردم شبستر درباره اتفاقات شمال غرب کشور، افزود: آنچه در شمال غرب 
کشور در جریان است به نفع مردم منطقه نیست، کسی که از این اختاف سود می برد کشورهای 
آمریکا و رژیم صهیونیس��تی منفور است که چش��م دیدن امنیت منطقه را ندارند. وی به رییس 
جمهوری آذربایجان گفت: زیاد به پهپادهای اس��باب بازی صهیونیس��ت ها دل خوش نکند چون 
پهپادهای جبهه مقاومت سالها است خواب را از چشمان اسراییل ربوده است. راستی تاکید کرد: 

عدم تعیین تکلیف بعضی از استانداران و به تبع آن فرمانداران خاء مدیریتی به وجود آورده است.  
لازم اس��ت با اقدام انقابی وزیر کش��ور این موضوع حل شود، معاون اول و وزرای دولت سیزدهم 
توجه کنند عدم تعیین تکلیف معاونت ها و مدیران کل باعث آشفته بازار در قیمت ها شده است. 
مردم انتظار داشته و دارند که دولت سیزدهم، مخصوصا رییس جمهوری بتوانند در کمترین زمان 
به آشفته بازار قیمت ها سر و سامان دهند اما آنچه هر روز به قیمت ها افزوده می شود و مردم از 
این بابت نگرانند. عضو کمیسیون کشاورزی مجلس شورای اسامی به وزیر جهاد کشاورزی گفت: 
نداشتن مرکز خرید تضمینی و صادرات در استان ها، باغداران و کشاورزان را متضرر کرده است، 
لازم است در هر استانی مرکزی برای خرید تضمینی و صادرات محصولات باغداران و کشاورزان 
ایجاد شود تا کشاورزان بتوانند از طریق این مراکز محصولات خود را به کشورهای و استان های 
هدف برسانند این انتظار را از  وزیر جهاد کشاورزی داریم زیرا وی در کمیسیون کشاورزی مجلس 

از نزدیک این مشکات را درک کرده است.
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